



FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
2024-05-07

Tid: 12:03

Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	ALVA LIMBÄCK
VICE ORDFÖRANDE	FILIP BERGQVIST
KASSÖR	FELIX HÖRNFELDT
SEKRETERARE	HARALD DE BLANCHE
SKYDDSOMBUD	HEDDA NOOIJ
INFORMATIONANSVARIG	ANDREAS ERLANDSSON
ORDFÖRANDE DP	ARVID KOLSTAD
ORDFÖRANDE F6	OSKAR JONSSON
ORDFÖRANDE FNOLLK	GABRIELLA HOGMALM
ORDFÖRANDE SNF	ADAM ORTHAG
ORDFÖRANDE FOC	LUDVIG NORDQVIST
ORDFÖRANDE FARM	MIKAEL ERIKSSON

§1 Mötets öppnande

Alva Limbäck öppnar mötet kl. 12:03!

§2 Val av justerare

Oskar Jonsson väljs till justerare.

§3 Adjungeringar

Inga adjungeringar föreligger.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret

Alva: Okej med mig, mycket med kandidatarbetet. Inte gjort så mycket styret-
arbete sen förra veckan. Ser fram emot att bli klar med kandidaten imorgon.

Filip: Mailat och varit på möten, sovit sen i söndags.

Felix: Är lite halvkrasslig. Sitter med bokföring. Jag har också mycket med
kandidaten till imorgon.

Harald: Bra med mig, pillat lite med accesser typ.

Hedda: Jag mår bra. Var med på SaFT och SU igår.

Andreas: Det är bra. Trött efter helgen. Skickat nyhetsbrev.

§4.2 DP

Trött, skönt att snart gå av. Har planerat lite inval och sånt. Findup på fredag.

§4.3 F6

Bra med oss, gasquen gick bra. Har planerat inval och kollat på överlämningar.

§4.4 FnollK

Det är bra med oss, lite trötta. Går igenom vad som ska göras inför minimot-
tagningen.

§4.5 SNF

Vi mår bra, hade det kul på SaFT.

§4.6 Foc

Bra med mig, vi har planerat lite inval och liknande.

§4.7 FARM

Vi har inte gjort så mycket, lunchföreläsning med Hitachi på måndag med
AMRE. Mår bra efter helgen.

§5 Sektionsmötet

Det är ikväll. Det är inte några motioner att behandla. Vi ska hålla ett med-
delande som styre. Vi säger något i stil med att vi går av nu, det var SaFT i

helgen och vi håller på att runda av året.

Sen så har vi en del ansökningar om att bli särskild medlem. TalP har skrivit till de som söker att mötet är ikväll. Frågan är hur vi som styre vill ställa oss i frågan. Det är ett gäng från Data. Vi ser inte riktigt varför de skulle bli det då de inte har varit medlemmar på sektionen tidigare. Kåren vill som grund att man inte ska ha mer än ett medlemskap. De som valts in tidigare har ett tydligare sammanhang till F och sitter som aktiva.

Beslut: Att som styre vara överens om att vi ser negativt på att anta dem som särskilda medlemmar.

Vår proposition är lite fel. Det står att JämF ska bestå av 6 stycken fristående ledamöter. Detta då SAMO har stått med tidigare. Nu är inte SAMO med längre och därför borde fristående ledamöter bytas till ledamöter. Detta kan ses som en redaktionell ändring.

§6 SaFT

Det finns en del som vi tar med oss från SaFT. Det har diskuterats lite olika upplägg för sektionsmötet och hur man kan få dem att bli kortare och mer attraktiva att gå på. Det pratades även om alternativa invalsprocesser.

§7 Äskningar

Vi har fått in en äskning från Gameboy som vill ha ett Nintendo Switch. Detta då de sett ett ökat intresse av datorspel och det hade utökat deras utbud.

Beslut: Godkänna äskningen med ändringen att de får 4700 kr istället för 4653,6 kr så att de har lite marginal.

F6 har skickat in en om band till ET-rajjet i LP 4, de äskar för 2600 kr. Felix förstår att det till nu i LP 4 kan bli klurigt men tycker att de framöver borde kunna tas på F6 budget. Felix vill bordlägga denna för att kolla med Ludvig, kassör i F6, och se om det går att lösa.

Beslut: Att bordlägga frågan till nästa möte.

§8 Övriga frågor

§8.1 Sektionsmötets

Det börjar 17:15.

Man kommer behöva fylla i sitt kårkortsnummer på sektionsmötessidan innan mötet. Sprid detta så folk slipper göra det i kön.

§8.2 Tankar om SaFT

Lund hörde av sig och sa att det var trevligt. Om man någon gång har vägarna förbi så kan man höra av sig till dem.

§8.3 Utskottsavslutning

Det är nästa fredag och finns platser kvar så anmäl er till det, det blir kul.

§8.4 Matteredmost

Spidera har testat Matteredmost, det är likt slack. Det finns en non-profit licens som kostar 250 dollar för tre år. De på SaFT som använde detta var generellt nöjda. Det känns som ett bra alternativ till informationskanal.

§9 Mötets avslutande

Alva Limbäck avslutar mötet kl. 12:25!

Signature page

This document has been electronically signed
using eduSign.

eduSign